## 

## Andiswa Soccer Star



elein G nəb∃ **《** sləin G nəb∃ **多** msildob **● 11** 2 Aue) Y English en en



## Global Storybooks

globalstorybooks.net

## vst2 r92202 swsibnA \ 封視ف安里粒

- slainsd nab3
- sləins Insb3 🔌
- (əuɣ) mɕildob 🏾 🖷



This work is licensed under a Creative Commons Attribution-NonCommercial 3.0 International License.

https://creativecommons.org/licenses/by-nc/3.0





安迪斯娃好鍾意睇班男仔踢波,佢好希望 自己都可以加入佢哋。佢問教練可唔可以 同班男仔一齊訓練。

. . .

Andiswa watched the boys play soccer. She wished that she could join them. She asked the coach if she can practise with them.



別潮门:話頭西韓, 翹刹針叉手妻兩熱粦 。副判察並認以百去针果影, 數效學聞

. . .

The coach put his hands on his hips. "At this school, only boys are allowed to play soccer," he said.



班男仔就叫安迪斯娃去玩投球。佢哋覺 得,投球係俾女仔玩嘅,而踢波係男仔嘅 運動。安迪斯娃好唔開心。

The boys told her to go play netball. They said that netball is for girls and soccer is for boys. Andiswa was upset.



全場都開心到癲!由嗰日開始,女仔亦都 可以喺學校度踢波啦。

The crowd went wild with joy. Since that day, girls were also allowed to play soccer at the school.

. . .



During the second half of the match one of the boys passed the ball to Andiswa. She moved very fast towards the goal post. She kicked the ball hard and scored a goal.



殘。賽 出 粒 另 溯 埋 大 崇 蔚 要 效 學 、 日 二 策 病 員 紅 那 使 最 中 刻 点 因 , 心 計 啲 育 掠 棘 。 尉 土 永 雜 市 , 拉

The next day, the school had a big soccer match. The coach was worried because his best player was sick and could not play.



安迪斯娃去搵教練,求吓佢俾次機會自己 替補上場。教練仲心大心細,最屘佢決定 俾次機會安迪斯娃試吓。

Andiswa ran to the coach and begged him to let her to play. The coach was not sure what to do. Then he decided that Andiswa could join the team.



比賽好激烈,半場結束咗之後,兩隊都右 入球。

. . .

The game was tough. Nobody had scored a goal by half time.